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Stieneke van der Graaf komt terug naar Zwartsluis

Op 7 maart, een week voor de tweedekamerverkiezingen, komt Stieneke van der Graaf 
naar Zwartsluis.  Zij is opgegroeid in Zwartsluis en kent onze gemeente
dus goed. Zij is nummer 6 op de kandidatenlijst en is sinds 2013
fractievoorzitter van de CU-fractie van Provinciale Staten van Groningen. Ze
was onderhandelaar bij de vorming van het college van Gedeputeerde
Staten, wat leidde tot de toetreding van de ChristenUnie tot de coalitie.
Haar drijfveer is: recht doen waar onrecht plaatsvindt.

Op 1 maart is Stieneke al samen met de fractie op werkbezoek in onze
gemeente. Onderwijs hebben we hoog in het vaandel en daarom gaan we
op bezoek bij het Agnietencollege. Vervolgens bezoeken we zorgboerderij Lenteheuvel en 
het agrarisch bedrijf van Arie den Uijl om te spreken over agrarisch ondernemen tussen 
twee Natura2000-gebieden.

Op de avond van 7 maart bent u van harte welkom in de Sluuspoort, waar Stieneke en 
anderen graag met u het gesprek aangaan over nationale zaken die onze gemeente raken.

Agnietenterrein in Zwartsluis
In de gemeenteraad is een aantal keer indringend gesproken over de invulling van het 
terrein van het voormalig Agnietencollege. De keuzes die we daar maken zullen het beeld 
van dat terrein en zijn omgeving voor de komende 50 jaar bepalen. Bovendien is er veel 
geld meegemoeid. Als ChristenUnie vinden we het daarom belangrijk om een zorgvuldige 
beslissing te nemen. 

In september 2016 hebben we gezegd dat we instemmen met de hoofdlijnen van het 
plan, dat mede door Fortresse is bedacht. Er komt een woonwijk en het is de bedoeling 
om het oudste deel van het Agnietencollege om te vormen tot appartementencomplex.  
Tegelijkertijd hebben we er bij het college van burgemeester en wethouders op 
aangedrongen om ons goed op de hoogte te houden en bij wijzigingen de raad in staat te 
stellen om de plannen bij te sturen.

Inmiddels is gebleken dat het gebouw vol asbest zit. Bovendien heeft de fractie het pand 
ook bezocht. Daaruit komt naar voren dat veel van het monumentale karakter al 
verdwenen is. Zo is de oude voorgevel van het gebouw er al niet meer en zijn kozijnen 
niet authentiek. Op basis van onze bevindingen zijn wij van oordeel dat het beter is het 



pand geheel te slopen. In de raadsvergadering van 2 maart hebben we daarom een 
amendement ingediend om zo te besluiten.

De inzet van de ChristenUnie is ook dat we kiezen voor een plan dat rekening houdt met 
het verleden van deze plek, waar zoveel mensen de middelbare school hebben doorlopen. 
Bovendien willen we een plan dat ervoor zorgt dat de nieuwe wijk een mooi onderdeel van
Zwartsluis wordt. Daarbij is het belangrijk om goed te kijken naar de belevingswaarde 
voor de toekomstig bewoners van de woonwijk, maar ook voor de andere inwoners van 
Zwartsluis en de bezoekers van Zwartsluis. Wij vinden het belangrijk dat de nieuwe 
bebouwing zo wordt vormgegeven dat het mooi is om vanaf/over de kolk naar te kijken. 
Ook dat hebben we in ons amendement opgenomen. Op 23 maart zal besluitvorming 
plaatsvinden.

Enkel verliezers: Escaperoom gaat niet door
Eind 2016 is in Hasselt veel gesproken over de Escaperoom in de kerktoren van Hasselt. In
de raadsvergadering van 15 december 2016 constateerde Tamme Spoelstra dat door 
onderlinge miscommunicatie er alleen maar verliezers waren op dit onderwerp. Het gaat 
dan om De Regelaardij, de Grote Kerk, HHM en de gemeente. Het onder meer verkeerd 
inschatten van informatie door de gemeente Zwartewaterland heeft geleid tot veel 
misverstanden over en weer. 

Intussen heeft de gemeente het initiatief genomen om de onderlinge verhoudingen te 

Afbeelding 1: Het plangebied voor de nieuwe woonwijk.



herstellen. We hebben er dan ook bij het college op aangedrongen om zorgvuldig te 
blijven werken. Het is mooi als goede ideeën van onze inwoners vorm  krijgen, maar wel 
met oog voor de belangen van alle gebruikers en inwoners. De komende periode zullen we
hier als ChristenUnie dan ook alert op zijn.

Werkbezoek aan Schagen in Hasselt
Op het industrieterrein in Hasselt liggen hopen grind, steenslag en allerlei andere soorten 
stenen te wachten op een toekomst als asfaltweg of betonnen fietspad. Deze hopen liggen
bij Schagen Infra. Een bedrijf dat al sinds 65 jaar aan de wegen in onze regio en 
daarbuiten werkt. Op een zonovergoten vrijdagmiddag, 25 november 2016 hebben de CU-
fracties van de gemeenteraad en provinciale staten een werkbezoek gebracht aan dit 
mooie familiebedrijf. 
Gert Brunink, de huidige directeur heeft het gezelschap uitgebreid verteld over het bedrijf. 
Een bedrijf dat in 1951 begon met Cor Schagen en een vrachtwagen. Nu, in 2016, zwaait 
zijn kleinzoon er de scepter over een groep bedrijven met totaal 350 medewerkers, een 
asfaltcentrale, een betoncentrale en nog meer. Gert Brunink straalt trots uit als hij vertelt 
over het bedrijf en haar mensen. Medewerkers die van vader op zoon bij het bedrijf 
werken. Het laat zien dat het MKB en familiebedrijven inderdaad belangrijk zijn voor de 
Nederlandse economie.

Na een rondleiding over het terrein en het laboratorium is het bezoek afgesloten met een 
korte discussie over de toekomst van familiebedrijven en hoe regionale en lokale 
overheden daar een bijdrage aan kunnen leveren. Na een kort dankwoord van 
fractievoorzitter Tamme Spoelstra is de ChristenUnie vol ideeën vertrokken. De fractieleden
waren onder de indruk van de uitstraling van dit familiebedrijf.



Themabijeenkomsten
In 2017 willen wij als fractie een aantal themabijeenkomsten organiseren. We nodigen dan
inwoners van Zwartewaterland en deskundigen uit om met ons van gedachten te wisselen 
over een onderwerp. Te denken valt dan onderwerpen als:

1. zorg in Zwartewaterland
2. vrijheid van onderwijs en onderwijs in Zwartewaterland
3. Versterking van gezinnen en toegankelijkheid van de jeugdhulp 
4. MKB en middenstand in Zwartewaterland
5. Beleving van Zwartewaterland: toerisme en recreatie

Wellicht heeft u nog andere ideeen of wilt u meedoen aan deze themabijeenkomst. Wilt u 
zich dan opgeven bij de secretaris van de fractie: Klaas van Olst (06-53324570 of 
k.volst@zwartewaterland.nl). 


